
MILJA VATAV O CROATIJI KLOKOTIC
miercuri, 31 martie 2010


 
�etveromjesena pauza V nogometne lige na&scaron;e županije zavr&scaron;ila je u subotu 21. ožujka, kada su po
rasporedu odigrane utakmice  etrnaestog kola. 


     Na&scaron;a &bdquo;Croatia&ldquo;  iz Klokotia odigrala je svoju prvu utakmicu tek u drugome kolu kada je ugostila
ekipu AS Valiug  iz Valjuga koja je u zadnjim trima utakmicama pokazala da se nalazi u sve ve�oj formi. Razgovarali smo
s gospodinom Miljom Vatavom, jednim od osnivakih lanova &bdquo;Croatie&ldquo;, o  stanju na&scaron;e momadi. 


     REP: Imali ste pote&scaron;ko�e u igri i krajem pro&scaron;le sezone kada ekipa nije uspjela do�i do pobjede u zadnjih tri
utakmica, a prva utakmica u novoj sezoni nije bila sa sre�om za vas. 



     Milja Vatav: Prije utakmice s Vranjom bili smo totalno uvjereni u na&scaron;u
pobjedu. U&scaron;li smo u igru vrlo opu&scaron;teni i bez koncentracije, i na kraju
smo izgubili. Taj nas je poraz vratio s nogama na zemlju i sljede�u
utakmicu s Viitorulam u Verme&scaron;u odigrali smo onako kako smo najbolje
znali, jedino &scaron;to je lopta odbila u�i u njihovu mrežu. Me�utim, jedini
je njihov udarac prema vratima zatresao na&scaron;u mrežu. Imali smo peha!
Dana&scaron;nja igra bila je donekle slina one iz Verme&scaron;a. Mi smo imali
inicijativu, držali smo igru pod kontrolom, ali u zadnjim minutama oni
su nam zabili gol. Bili smo dosta živani zbog toga, ali moramo se
sabrati jer dolaze te&scaron;ke utakmice i moramo misliti jedino na pobjedu.


     REP: Vidi se da su nastale promjene u redovima ekipe... 


     Milja Vatav: U
osnovi, ekipa nam je ostala ista, jedino od starih igraa nema vi&scaron;e
golmana, �ur�a Gere, ali imamo ak osmero novih igraa koji su pro&scaron;le
sezone bili legitimirani u kara&scaron;evskom &bdquo;Prolazu&ldquo;. Nadam se da �e se
deki brzo uklopiti u ekipu i da �e nam pomo�i vratiti se opet na vrh!


     REP: Kako se snalazite s financijskog aspekta? Da li imate nekog
sponzora? 


     Milja Vatav: Sponzora nemamo. Zatražili smo od op�ine Lupak
da nas novano podrži, ali odgovorili su nam da ve� djelomino
financiraju &bdquo;Vointu&ldquo; iz Lupaka i da op�ina ne može podnijeti tro&scaron;kove
jo&scaron; jedne ekipe. Ne razumijem ipak za&scaron;to op�ina može podržavati jednu
ekipu iji nogometa&scaron;i ve�inom dolaze izvan na&scaron;ih sela, a za ekipu
sastavljenu od doma�ih igra�a se ne može na�i novac. Tako da se moramo
sami snalaziti. Jedini doprinos koji nam daje op�ina jest pla�anje
delegiranih sudaca i pla�anje godi&scaron;njih viza legitimiranih igraa.
Inzinstirat �emo ipak da nam za budu�e op�ina na�e nekog sponzora. 


    REP:
Na kraju, recite nam koji su va&scaron;i planovi za ovu sezonu 


     Milja Vatav:
Cilj nam je zavr&scaron;iti na jednome od prva tri mjesta, ali ne bi nam
&scaron;kodilo uop�e ako bismo uspjeli ak i promovirati u IV ligu. 
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